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J. Roefs 
P. Berkers 
Dhr. H. Bekkers (SDOH-HB), dhr. M. Chahim (PvdA), dhr. M. Chmourra (GL),  
dhr. S. Dere (CDA), dhr. H. van Dijk (SDOH-HB), dhr. J. Hamacher (SDOH-HB),  
dhr. G. Hurks (Helder Helmond), dhr. M. Isselt (VVD), dhr. N. Kaygisiz (PvdA), mevr. L. 
Maráczi (SP), mevr. D. Meulenbroek (CDA), mevr. E. Niessen (VVD), mevr. A. Raaijma-
kers (CDA), dhr. M. Selten (D66), dhr. H. Schijvens (SP), J. Smeets (Senoiren 2013),  
dhr. L. Smits (Helmond Aktief), mevr. S. Stijkel (senioren 2013), mevr. W. van Paassen 
(SP), dhr. R. Verhoeven (GL), mevr. Verouden (FVvL), dhr. N. Zarroy (D66) 
Wethouder Stienen, wethouder Van der Zanden 
mw. M. Boetzkes 

Afw. m.k. -- 

 
1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: de notulen van de vergadering van 10 november worden in de volgende vergadering 
behandeld, evenals de aanvulling van de notulen van 8 oktober.  
Weth. Van der Zanden: voortgang Wmo staat elke maand op de agenda van deze commissie. Met 
Savant zijn de laatste contracten huishoudelijke ondersteuning getekend. RIB volgt z.s.m.  
Weth. Stienen: i.h.k.v. de toekomstvisie bibliotheek is de wethouder volop bezig met de bibliotheek, 
en met de wethouders van Someren, Asten en Deurne om de visie door te nemen. Hij komt er in een 
later stadium op terug.  
De Raad heeft een uitnodiging ontvangen van Laco i.h.k.v. de zwembaddiscussie. Volgende week 
dinsdag komt er in het college een voorstel om een projectteam samen te stellen om beide opties 
goed door te nemen, t.w. Suytkade en de Wissen. Lutra en de Watervrienden worden uitgenodigd 
om in de projectgroep zitting te nemen.  
 

2. Vaststellen ontwerpagenda 24 november 2014.  
De agenda is vastgesteld.  
 

3. Toelichting ’t Speelhuis,  
Wethouder Stienen geeft een korte schets over de stand van theater Speelhuis.  
Er is in oktober 2013 een raadsbesluit genomen met een opdracht aan het college om  het huidige 
theater in de kerk definitief te maken met een aantal randvoorwaarden. Onder andere; kijk naar een 
aantal ondersteunende functies, foyer, kantoorruimte, betrek het plein erbij en kom met een voorstel 
en onderzoek het commercieel theater op Suytkade en de rol daarbij. Voor het laatste is een apart 
projectteam ingericht waar we medio december meer duidelijkheid over geven tijdens de avond van 
het Brabants sportgala. In maart 2014 heeft de raad besloten het theater in de kerk permanent te 
maken. Tot heden zijn er stappen gezet en er is een projectteam samengesteld. Conclusie is dat de 
huidige functie permanent gemaakt kan worden mits er nog 2150 m2 aan ruimte bij komt voor on-
dersteunende functies. Kantoorfuncties worden bekeken in samenhang met kunstkwartier, museum 
en bibliotheek. We kijken of we zaken kunnen combineren om efficiënter te werken. We moeten kij-
ken naar de entree, garderobe, toiletruimtes en foyer. De pastorie naast de kerk staat inmiddels leeg 
en te koop. Deze kan betrokken worden bij het theater. We gaan architecten vragen een visie neer 
te leggen om de pastorie en Mariaschool erbij te betrekken (of niet), om een functioneel theater te 
maken voor de komende 30 jaar. Het voorplein mogelijk een fietsenstalling. We vragen 4-5 architec-
ten een visie neer te leggen. We proberen 1 architectenbureau uit Helmond erbij te betrekken. We 
vragen ze binnen 2-3 maanden met een visie te komen, zodat die een aanleiding kan zijn tot een 
voorlopig ontwerp. We gaan met de eigenaar van de  pastorie in gesprek. We zijn in gesprek met de 
verzekeringen. De verzekering wacht op het definitieve plan, dan pas weten we hoeveel verzeke-
ringsgeld we ontvangen. We zijn in gesprek met het bisdom over huur, erfpacht of uiteindelijk koop 
van de kerk. We gaan u in januari vragen een voorbereidingskrediet vast te stellen van € 450.000,--. 
Het is de bedoeling in sept. 2015 het voorlopig ontwerp te presenteren, in december 2015 het defini-
tieve ontwerp, in voorjaar 2016 de bestemmingsplanprocedure en in december 2016 starten met de 
bouw. Wethouder zal de raad steeds bijpraten. 
Dhr. Smeets: bent ook nog in gesprek met de ondernemer op Suytkade 
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Weth. Stienen: er komt meer informatie tijdens het Brabants sportgala  
Dhr. Smeets: de ondernemer wekt de indruk dat zwembad en theater niet zonder elkaar kan, dat 
vinden wij zorgwekkend.  
Weth. Stienen: als de zaal op Suytkade komt is dat een zaal van 1200 stoelen bestemd om 4-5 
maanden grote producties naar Helmond te halen. Er gaat niet gecompartimenteerd worden. 
Dhr. Smits: we hebben de toren steeds buiten het verhaal gelaten, gaat die nu mee?  
Weth. Stienen: wij gaan over het totaal van de kerk.  
Dhr. De Mare: er komt een meervoudige architectenselectie procedure. Is er ook een selectielei-
draad voor gemaakt. Het is belangrijk of de selectie gaat plaatsvinden op de visie of op de prijs van 
de architect of beiden. Dit dient van tevoren ook transparant te zijn.  
Weth. Stienen: er ligt een leidraad. Het zijn objectieve criteria waaraan we gaan toetsen conform de 
gemeentelijke aanbestedingsprocedure. Er zijn 3 wethouders bij betrokken. 
Dhr. Zarroy: aankoop pastorie; de prijs kan gaan stijgen als dit nieuws via de media verspreid wordt. 
Weth. Stienen: taxatie is gedaan, daar zijn we het over eens. 
Dhr. Van Dijk: hoe zit het met de synergie Cacaofabriek – Speelhuis. Komt er één directeur. 
Weth. Stienen: 8 december komt de Cacaofabriek in uw commissie. De intentie is voor één direc-
teur te gaan, ook i.v.m. de programmering. 
Dhr. Van de Brug: in de media circuleren verhalen dat de verzekeringsuitkering eventueel ook aan-
gewend zou kunnen worden voor een theater op Suytkade, in hoeverre klopt dat? 
Weth. Stienen: verzekeringsgelden kunnen alléén ingezet worden om de tijdelijke situatie perma-
nent te maken.  
 

4. Wmo beleidsplan 2015-2017, beleidskader Wmo in de Peelregio 2015-2017 en Peelverorde-
ning maatschappelijke ondersteuning 2015 
Alle fracties spreken hun dank, waardering en vertrouwen uit naar de ambtenaren, college en ad-
viesraden Peel 6.1 voor het vele werk dat zij verricht hebben. 
Mevr. Meulenbroek: CDA heeft zorgen over de doorontwikkeling integraal cliëntgericht samenwer-
ken van alle betrokken externe partijen en de afdelingen van de gemeente. Ook zorgen over de ef-
fecten van de bezuiniging. Kunnen we met minder geld wel voldoende zorg bieden? Aan de wet-
houder wordt aandacht gevraagd voor 2 punten, de ontwikkel agenda en de doorontwikkeling van 
het integraal samenwerken op cliëntniveau. Het zou fijn zijn als men meegenomen kan worden met 
casussen uit de praktijk die na 1-1-2015 gaat ontstaan en wat inwoners vinden van professionele in-
stellingen. CDA hoort graag hoe het gaat met de nieuwe keukentafelgesprekken van Wmo-
consulenten of de belasting van informele netwerken rondom nieuwe en bestaande mantelzorgers. 
CDA vraagt zich af of het vertrouwen hebben in de professionaliteit van iedereen die bij de zorg en 
ondersteuning betrokken is voldoende is. Is het niet verstandig dit onderwerp stevig te verankeren 
en een opdracht aan een instelling te verbinden of een functionaris voor te benoemen, zodat die het 
beter kan bewaken?  
Dhr. Hamacher: zorgen over de toegankelijkheid en inzichtelijkheid van de zorg. Wanneer komen er 
separate voorstellen met nieuwe middelen? Vraag voor continuïteit van de zorg, ook voor de meest 
kwetsbaren. Aandacht voor behoud van kwaliteit voor de zorg. Hoe denkt u aan de sociale cohesie 
in de buurten te werken? 
Dhr. Selten: D66 is blij dat er veel aandacht is voor de privacy.  
Dhr. Smits: Helmond Aktief kan instemmen met het raadsbesluit. Hoe is met de opmerkingen van 
de seniorenraad en GOH om gesprongen? 
Dhr. Smeets: besluitvorming is kaderstellend. Hoe gaat het met de nadere regels? Laat de Raad 
daarover meedenken. Inzet en beschikbaarheid van gekwalificeerde vrijwilligers vraagt aandacht. 
Hoe verhoudt dit zich tot de te verwachten tegenprestatie die de Participatiewet oplevert. Graag snel 
meer helderheid. Voor melding voor hulp ligt een maximum termijn vast van 6 weken, hoe moeten 
we dat uitleggen? Hoe actief is de aandacht geregeld voor buren die overlast kunnen ervaren van 
zorgvragers. Is het een standaardprocedure dat de buren te horen krijgen hoe ze de zorginstelling 
kan bereiken die aan het werk gaat?  
Mevr. v.d. Pijl: de PvdA verwacht dat er door de samenwerking in de Peelgemeenten winst te beha-
len is. Het zou kunnen betekenen dat de negatieve effecten van de landelijke kortingen kunnen 
meevallen. PvdA ziet dit graag gemonitord. Meer samenwerking in de regio en de financiële voorde-
len gekwantificeerd. Door de 3 decentralisaties daarbinnen meer synergie zoeken dat er ook effici-
ency winst te behalen is. Professionals spelen een grote rol in de wijk. Dit ook blijven monitoren en 
het beleid constant evalueren. PvdA in de Peel heeft onlangs een monitor geïnitieerd. Guido Hel-
mond: bestaan er verschillende tarieven m.b.t. de grootte van de organisatie? Een bijdrage zou on-
geveer € 900,-- zijn. Dat is voor een kleine zelfstandige een groot bedrag. Mandatering aan het col-
lege: er is geen overzicht meer. Graag een overzicht waarin al de mandateringen zijn uitgeschreven. 
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En in dergelijke notities een paragraaf toevoegen waarin beschreven wordt wat het mandaat binnen 
het beleidsveld aan het college zal zijn. Risico’s: wat gebeurt er met de 12.000-14.000 cliënten bin-
nen beschermd wonen, krijgt de gemeente hier extra middelen voor? 
Dhr. Isselt: het komt nu aan op de uitvoering, daarover moeten we met elkaar in gesprek blijven.  
Mevr. Maráczi: akkoord, wel kritisch blijven volgen.  
Mevr. Verouden: wie bepaalt wanneer iemand die nu langdurige zorg heeft naar de Wmo gaat? Als 
er onduidelijkheid over is wie hakt dan de knoop door? Guido is de site waar men alles kan vinden. 
Vanwege de kosten is een aantal organisaties daar niet te vinden. Wellicht kan er v.w.b. de bijdrage 
die ze moeten betalen naar de grootte van de organisatie gekeken worden. 
Dhr. Chmourra: GL steunt de plannen over de monitoring. 
Weth. Van der Zanden: wat geregeld moet zijn is geregeld. Zorgen blijven er. Garanties kunnen we  
niet geven.  
CDA: integraal en cliëntgericht werken in de wijken. We streven naar zo min mogelijk hulpverleners 
in één gezin. Op wijk- en gebiedsniveau zijn afspraken gemaakt met professionals die werken op 
wijkniveau. Er is aandacht om samen met de lokale netwerken en professionals de verbinding te 
zoeken. Met wijkgericht werken gaan we aan de slag en kijken hoe het uitwerkt. Ontwikkelagenda: 
er is een aantal zaken nog niet helemaal duidelijk. We blijven met de partners aan tafel zitten. We 
blijven monitoren. 
Mevr. Meulenbroek: de zorg zit meer op de 3 transities die door 4 verschillende gebieden toeganke-
lijk zijn plus de organisaties daarachter. Hoe gaan we in de uitvoering voorkomen dat het niet in de 
eigen organisatie blijft hangen? 
Weth. Van der Zanden: er wordt gewerkt met zelfredzaamheid matrixen. Er wordt gekeken naar de 
verschillende leefgebieden in een gezin, die worden in kaart gebracht. Zo probeert men in het veld 
de contacten aan te gaan. In de toekomst wordt u op casusgebied meegenomen. De Wmo-
consulenten zitten zij de mensen thuis aan de keukentafel en gaan in gesprek. Professionals, man-
telzorgers etc. worden daar bij betrokken.   
SDOH-HB: we proberen zo goed mogelijk te monitoren.  
D66: er zijn privacy protocollen die we strikt hanteren. 
Dhr. Zarroy: hoe zit het met vrijwilligers i.h.k.v. de privacy. 
Weth. Van der Zanden over de vrijwilligers die via de partners in de stad worden ingezet hebben we 
goede afspraken m.b.t. de privacy. We kijken er kritisch naar, proberen het via de goede lijnen te 
borgen en de partners erop aan te spreken.  
Helmond aktief: het klopt dat er nog geen reacties is geweest van GOH op het Wmo beleidsplan 
2015-2017, maar de seniorenraad heeft al wel een reactie gegeven. Met een aantal opmerkingen 
gaan we aan de slag.  
Senioren 2013: nadere regels is een bevoegdheid van het college. U wordt daarover geïnformeerd.  
PvdA: kleinschaligheid is de manier waarop we in de toekomst gaan werken. Er wordt al geïnves-
teerd in de contacten in de wijk, om elkaar in de toekomst beter te vinden. Synergie 3D’s gaan we 
mee aan de slag. We gaan snel samen in gesprek. We willen graag op de hoogte gehouden worden 
van de monitor van de PvdA. 
Mevr. v.d. Pijl: gaat het college ook een monitor instellen? 
Weth. Van der Zanden: het college gaat ook goed monitoren. Dat doen we via onze partners. 
VVD: communicatie is een belangrijk punt. Mensen krijgen heel veel informatie. Brieven gaan uit.  
SP: 3D’s is een gegeven vanuit het Rijk. U krijgt een maandelijkse update.  
FVvL: er is vanuit het rijk nog géén exacte duidelijkheid over mensen die van awbz in de langdurige 
zorg terecht komen. 
Mevr. Verouden: het gaat om de mensen waarvan het onduidelijk is. Wie kan de knoop doorhakken. 
Weth. Van der Zanden wij houden, gegeven de onduidelijkheid, rekening met het grootste risico. Op 
die manier richten wij onze zorg en ondersteuning in. We hebben nog geen duidelijkheid op cliëntni-
veau. Guido is opgenomen in het beleid, er zijn kosten aan verbonden. We moeten nog bespreken 
hoe we met kleine organisaties omgaan die de bijdrage niet kunnen betalen.  
Dhr. Hurks: hoe gaat men om met Wmo consulenten die tot verschillende beslissingen komen in 
verschillende gemeenten? 
Weth. Van der Zanden: de Wmo is een wet met regels en kaders waar men zich aan moet houden. 
Binnen een bepaalde situatie is het maatwerk. 
Dhr. Smits: hoe staat het met de besluitvorming binnen de andere Peelgemeenten? 
Weth. Van der Zanden: de vaststelling gaat voor december gebeuren in de andere gemeenten. 
Senioren 2013: laagdrempelige voorzieningen: de lokale netwerken waar we mee aan de slag gaan 
zijn zeer laagdrempelig. Het moet voor mensen toegankelijk zijn zonder veel obstakels en procedu-
res. We proberen als organisatie in de stad zo aanwezig te zijn dat men overal terecht kan.  
PvdA: de vraag over de lijst van mandateringen wordt meegenomen.  
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U krijgt een schriftelijke reactie vóór de raadsvergadering.  
Dhr. Berkers: SDOH-HB informeerde naar de termijn met voorstellen voor de nieuwe middelen. De 
planning is in het 1

e
 kwartaal 2015 daarmee richting Raad te komen. Senioren’13 informeerde naar 

de termijn. De wettelijke termijn van beantwoording na 6 weken is inderdaad na het moment van in-
diening.  
  
 
 
 
 
 
 

5. Extra investering ten behoeve van renovatie wijkaccommodatie de Geseldonk 
Dhr. Smits subsidie zonnepanelen; hoe gaan we om met andere gehuurde accommodaties waar 
men zonnepanelen wil hebben? Aanvullende wensen Geseldonk; het zijn géén aanvullende wen-
sen. Na de aanbesteding werden diverse dingen gestreept. Dat betekent dat de accommodatie niet 
toekomstbestendig zou zijn. Het zijn zaken die in het voortraject zijn neergelegd en nu worden ge-
honoreerd.  
Mevr. Stijkel: het is een raadsel dat de vorige Raad € 1 mln. uitgetrokken heeft voor dit project. De 
dekking voor de verhuur wordt afgeschreven op 30 jaar, dat is veel te lang. Wat is de meerwaarde 
van de € 300.000 extra investering? 
Dhr. Selten waarom is extra geld nodig, waarom is dat niet in eerste instantie begroot? Waarom zijn 
er niet 2 separate raadsvoorstellen, één voor de € 50.000,-- en één voor de € 280.000,--?  
€ 50.000,-- komt er binnen vanuit de verhuur van 47 m2 bedrijfsoppervlak à € 80,-- is dat marktcon-
form en is er een partij voor gevonden? Waarom deze wethouder, het gaat toch over financiën? 
Dhr. Hurks: € 80,-- is dat marktconform, is dat ook de huurprijs voor andere gemeentelijke gebou-
wen? De € 190.000,-- dekking uit de onderbesteding Wmo-gelden wordt nu toegespitst op één wijk. 
Het is een geoormerkt bedrag dat voor heel Helmond moet gelden. Kunt u uit andere middelen de 
dekking krijgen? 
Dhr. Van Dijk: de Raad heeft destijds besloten te verbouwen tot een volwaardig wijkgebouw. Het 
budget blijkt nu onvoldoende. Is er al duidelijkheid over de commerciële verhuur? 
Weth. Van der Zanden in november  2013 is € 1 mln. beschikbaar gesteld. Er is een aantal onvoor-
ziene zaken tevoorschijn gekomen. Bovendien was een aantal aanpassingen nodig om de Gesel-
donk beter te kunnen exploiteren. Na deze signalen hebben we met het wijkbestuur in goed overleg 
gekeken waar het nu precies in zit en of het binnen het taakstellend budget kan worden opgelost.  
Dhr. Zarroy: we zijn benieuwd naar de contracten met de aannemer. Als die de mogelijkheid krijgt 
om meerwerk op te stellen, krijg je die ook. 
Weth. Van der Zanden: dat is absoluut niet zo, er is heel goed gekeken naar de contracten. Het 
wijkhuis krijgt een bredere functie. In de toekomst moeten er Wmo gerelateerde activiteiten gaan 
plaatsvinden. Het wijzigen van die functie heeft ertoe geleid dat we met dit voorstel komen. 
Dhr. Selten in 2011 is er al € 400.000 beschikbaar gesteld en de € 600.000,-- die in 2013 beschik-
baar worden gesteld worden gedekt uit Wmo-middelen. Toen wist men al dat het een Wmo-taak zou 
zijn. Waarom is er dan toch meer geld nodig? 
Dhr. Smits: misschien is er indertijd een te lage inschatting gemaakt.  
Dhr. Zarroy: als dat zo is en er zijn contracten getekend dan voldoen we toch aan de contracten.  
Weth. Van der Zanden de wijze waarop de Geseldonk wordt verbouwd gaat volgens de normale re-
gels. Er is goed gekeken wat er precies nodig is en ook de kosten zijn zo laag mogelijk gehouden. 
Ook het wijkhuis heeft gezocht naar fondsen. Met de aanpassingen die in het raadsvoorstel ge-
noemd zijn, kunnen we het wijkhuis ook beter exploitabel maken voor de Wmo. De prijs voor com-
merciële verhuur is marktconform. Partijen zijn geïnteresseerd, maar er is nog niets definitief.  
Dhr. Hurks: is het mogelijk om het uit andere middelen te bekostigen? 
Dhr. Selten: waarom zijn het geen separate voorstellen? 
Mevr. Stijkel: kunt u de toezegging doen dat de € 190.000,-- die nu uit het Wmo-budget 2014 komt 
terugvloeit in 2015?  
Weth. Van der Zanden: het gaat specifiek om Wmo gerelateerde activiteiten. Het is Wmo beleid en 
op die manier kunnen we het bestuur van het wijkhuis daarop aanspreken of ze het ook daadwerke-
lijk doen. 
 
 
 
 

Advies: De fracties van PvdA, D66 en Senioren 2013, maken een voorbehoud en zullen na 
fractieberaad hun standpunt in de raad bekendmaken.  
De overige fracties geven, na inzage van de stukken en gehoord de gegeven toelichting, een 
positief advies inzake dit voorstel.  
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6. Voorstel in kader Participatiewet: vaststellen van de Verordening individuele studietoeslag 
Helmond 2015 en de Verordening individuele inkomenstoeslag Helmond 2015 
Dhr. Chahim: klopt het wat in het voorstel staat en kan dit plafond en budget gedurende het jaar 
aangepast worden? Past het binnen de doelgroep waarvoor dit soort maatregelen bedacht zijn?  
Dhr. Zarroy: studietoeslag; artikel 7 (hardheidsclausule), kan de wethouder een voorbeeld noemen 
waarbij t.g.v. de aanvrager het college zou moeten afwijken? Inkomenstoeslag: waarom is het geen 
verplichting meer ? waarom kan het college afwijken van de verordening? Het is niet helder op welke 
wijze de belanghebbende geprikkeld wordt om z.s.m. aan de slag te komen. Op welke wijze is er 
aandacht om armoedeval te voorkomen. D66 zoekt evenwicht daarin. Bijstandsgerechtigden hebben 
we in het vizier, maar hoe krijgen we de werkenden met laag inkomen in beeld en hoe worden die 
betrokken?  
Weth. Van der Zanden deze 2 verordeningen maken onderdeel uit van het totale besluit i.h.k.v. de 
Participatiewet. Het is een bevoegdheid geen verplichting. Wij hebben gekozen de regeling 1 op 1 
over te nemen op dezelfde wijze als in het verleden. We zijn in gesprek met partners in de stad over 
armoedebeleid. We gaan in gesprek om het zo goed mogelijk te laten landen. De grenzen zijn niet 
opgehoogd omdat we de tijd moeten nemen daar goed naar te kijken. 
Dhr. Chahim: dat betekent dus dat jongeren onder de 27 jaar die meer dan 5 jaar een bijstandsuit-
kering hebben geen langdurigheidstoeslag krijgen.  
Weth. Van der Zanden dat zit nu niet meer in de verordening, dus ook jongeren beneden 27 jaar 
hebben recht. Studietoeslag is een regeling waarvoor we geld krijgen van het rijk en op die manier 
uitvoeren. De kosten voor armoedebestrijding zijn er ook mee gemoeid en we hebben maar een be-
perkt budget. We moeten goed kijken naar nieuwe voorstellen. We streven naar zo helder mogelijke 
regels ook voor laaggeletterdheid. Er is een bestuursakkoord gesloten dat mensen uit de armoede 
komen. Afwijken van een verordening is aan de Raad, daar kunt u voorstellen voor doen, we gaan 
uit van de VNG-verordening. 
Dhr. Zarroy is er nog een voorbeeld te noemen waar het college van af kan wijken van de verorde-
ning en de regels die in de verordening staan? 
Weth. Van der Zanden we gaan uit van de VNG-verordening met Helmondse accenten. Naar de 
toekomst toe is het mogelijk daar met elkaar over in gesprek te gaan. De snelheid waarin we deze 
besluiten moeten nemen heeft voorrang. U hebt nog de mogelijkheid daar met de Raad en het colle-
ge in de toekomst over in gesprek te gaan.   
Mevr. Verouden heeft de heer Zarroy het over de hardheidsclausule? Dat is het vangnet voor zaken 
die u nu nog niet kunt bedenken, maar waar het college van af kan wijken als het niet goed gaat. 
Dhr. Zarroy: het gaat om de hardheidsclausule. Kunnen er voorbeelden genoemd worden waar het 
college besluit af te wijken van de verordeningen. Waarom ligt het bij het college? 
Weth. Van der Zanden afwijken is mogelijk door de hardheidsclausule. Als u nog meer vragen hebt 
wilt u die dan schriftelijk stellen, dan krijgt u antwoord. Tijdens de begrotingsbehandeling heeft u al 
een voorstel gehad voor het ophogen van inkomensgrens. Daarmee maken we voorzieningen toe-
gankelijk voor meer mensen dan alleen de bijstandsgerechtigden.  
Mevr. Verouden hoe weten die mensen dat ze ervoor in aanmerking komen? 
Dhr. Zarroy hoe prikkel je de mensen om weer aan het werk te gaan? 
Weth. Van der Zanden dat is een prioriteit van dit bestuur. Het heeft de volledige aandacht. 
Mevr. Wingens: werkenden bereiken we via de gebruikelijke media. Degenen die we kennen vanuit 
wat voor regeling dan ook, worden gericht aangeschreven. Degenen die eerder al een uitkering of 
betaling hebben gehad i.h.k.v. de langdurigheidstoeslag krijgen automatisch formulieren toege-
stuurd, dan wel automatisch een toelage als er geen wijziging in de situatie is. 
 
 
 

 
 
 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit om 21.30 uur de vergadering. 
 
 

Advies: De fracties van Helder Helmond, D66 en Senioren 2013, maken een voorbehoud en 
zullen na fractieberaad hun standpunt in de raad bekendmaken.  
De overige fracties geven, na inzage van de stukken en gehoord de gegeven toelichting, een 
positief advies inzake dit voorstel.  
 

Advies: De fracties van PvdA, D66 en Senioren 2013, maken een voorbehoud en zullen na 
fractieberaad hun standpunt in de raad bekendmaken.  
De overige fracties geven, na inzage van de stukken en gehoord de gegeven toelichting, een 
positief advies inzake dit voorstel.  
 


